

# 博物館活動 Museum Activities

- 除特別註明,所有活動均免費及以粵語進行 All activities are free and conducted in Cantonese unless otherwise specified
- 參加人士或須繳付有關博物館的入場費
   Admission fee to the museum may be required
- 節目如有更改, 恕不另行通知
   Programmes are subject to change without prior notice
- 日期及時間 Date and Time
- 地點 Venue
- 名額 Quota
- 香詢 Enquiries
- 參加辦法 Registration

免費 Free

## 香港文化 博物館 Hong Kong Heritage Museum

2180 8260

### 小玩意·大搞作 Small Toys, Big Deal

- ◆ 16.7 & 6.8 (日 Sun) 3-3:45pm
- 教育活動室 Education Studio
- 20 人 ( 適合 4 至 8 歲兒童,歡迎家長陪同出席 ) 20 persons (Suitable for children aged 4-8, parents are welcome)

#### 農村入廚樂 The Joy of Country Cooking

- 8.7-13.8 (逢星期六、日 Every Sat & Sun ) 2-2:45pm
- 兒童探知館 Children's Discovery Gallery
- 10 人 ( 適合 4 至 8 歲兒童 ) 10 persons (Suitable for children aged 4-8)
- 責於當日活動開始前30分鐘在兒童探知館入口報名;先到先得,額滿即止; 詳情請參閱七月初派發的《香港文化博物館通訊》(7至9月號)或瀏覽 http://hk.heritage.museum

Registration starts 30 minutes before the activity time at the entrance to the Children's Discovery Gallery. First-come-first-served. For details, please refer to the *Hong Kong Heritage Museum Newsletter* (Jul to Sept) available in early July or visit http://hk.heritage.museum

#### 「細說從頭——羅浮宮與紫禁城時光之旅」戲劇導覽遊踪

#### "From the Beginning – Time Travel to the Louvre and the Forbidden City" Dramatised Guided Tour

- 8-22.7 (逢星期六 Every Sat ) 4pm, 4:15pm, 4:30pm, 4:45pm
- 一樓聚賢廳、專題展覽館一、二、三及四 Function Place, Thematic Galleries 1, 2, 3 & 4, 1/F
- 25 人 (不限年齡) 25 persons (Suitable for all ages)
- ●請於當日每節活動開始前30分鐘在地下「導賞服務處」報名參加,先到先得,額滿即止。參加者須購買「羅浮宮的創想──從皇宮到博物館的八百年」展覽入場門票或持有效博物館通行證,詳情請參閱四月及七月初派發的《香港文化博物館通訊》(4至6月及7至9月號)或瀏覽

#### http://hk.heritage.museum

Registration starts 30 minutes before each session at the G/F Guided Tour Service Counter. First-come-first-served. A valid admission ticket for the "Inventing le Louvre: From Palace to Museum over 800 Years" exhibition or a valid museum pass is required. For details, please refer to the *Hong Kong Heritage Museum Newsletter* (Apr to Jun and Jul to Sept) available in early April and July or visit

http://hk.heritage.museum

# 香港歷史 博物館 Hong Kong Museum of History

2724 9082

#### 神奇鑄幣作坊 The Amazing Coin Press Workshop

9.7 (日 Sun) 4-5pm

- 「香港故事」展區六 Gallery 6 of "The Hong Kong Story"
- 2 50 人 (不限年齡) 50 persons (Suitable for all ages)
- ■請於當日活動開始前15分鐘到活動地點報名;名額有限,先到先得,額滿即止; 詳情請參閱七月初派發的《香港歷史博物館通訊》(7至9月號)或瀏覽

#### http://hk.history.museum

Registration starts on the spot 15 minutes before the activity commences. First-come-first-served. For details, please refer to the *Hong Kong Museum of History Newsletter* (Jul to Sept) available in early July or visit **http://hk.history.museum** 

### 香港文物 探知館 Hong Kong Heritage Discovery Centre

2208 4438

#### 「活化後的前威菲路軍營」公眾導賞團 "Former Whitfield Barracks after Adaptive Re-use" Public Guided Tour

- 9.7-13.8 (逢星期日 Every Sun) 3-4pm
- 地下專題展覽廳外 Outside Thematic Exhibition Gallery, G/F
- 40 人(不限年齡) 40 persons (Suitable for all ages)

#### 「文物探索之旅」常設展覽公眾導賞團 "Explore Our Heritage" Permanent Exhibition Public Guided Tour

- 8.7-13.8 (逢星期六、日 Every Sat & Sun) 2-3pm, 4-5pm
- ●一樓常設展覽廳入口 Entrance to Permanent Exhibition Gallery, 1/F
- 20 人 (不限年齡) 20 persons (Suitable for all ages)
- ●請於當日導賞團開始前 15 分鐘於展覽廳外集合;先到先得,額滿即止; 詳情請瀏覽 http://www.amo.gov.hk/b5/hdc\_02.php

Please gather on the spot 15 minutes before each tour starts. First-come-first-served. For details, please visit http://www.amo.gov.hk/en/hdc\_02.php

## 香港海防 博物館 Hong Kong Museum of Coastal Defence

2569 1429

### 香港海防博物館同樂日 Hong Kong Museum of Coastal Defence Fun Day

● 9.7 (目 Sun) 10am-6pm

- 香港海防博物館 Hong Kong Museum of Coastal Defence
- 同樂日將會舉辦一連串精彩活動與你歡度炎夏,詳情請參閱七月初派發的《香港歷史博物館通訊》(7至9月號)或瀏覽 http://hk.coastaldefence.museum
  A series of fascinating programmes will be organised for the Fun Day in this summer.
  For details, please refer to the Hong Kong Museum of History Newsletter (Jul to Sept) available in early July or visit http://hk.coastaldefence.museum

#### 公眾導賞團 Public Guided Tour

- 堡壘大堂 Redoubt Courtyard
- 20 人 (不限年齡) 30 persons (Suitable for all ages)
- 2569 1248
- 請於當日導賞團開始前 15 分鐘於堡壘大堂集合;先到先得,額滿即止 Please gather on the spot 15 minutes before each tour starts. First-come-first-served